
 
Kennismaking met wijkgenoot en aspirant penningmeester Hans van der Lee 
 
Even voorstellen: Hans van der Lee (57), sinds mei 2018 met vrouw Susanne en zoons Ard 
en Joost wonend aan de Westduinweg. Hiervoor woonden wij in Nieuw-Vennep, een keuze 
om dichtbij ons werk te wonen. Onze kinderen zijn daar rustig en veilig opgegroeid. Maar 
rond hun omschakeling van lager naar middelbaar onderwijs besloten wij om 
weer de reuring van de grote stad op te zoeken. (Wij woonden eerder lang in Den Haag 
respectievelijk Rotterdam.) Onze keuze viel op Den Haag, en uiteindelijk Scheveningen 
vanwege de levendigheid door de haven, de nabijheid van strand enzovoort. Ik bezocht 
enkele vergaderingen van BOH en besloot mij ook te willen inzetten voor onze wijk. 
 
Afkomstig uit Brabant, ben ik opgegroeid met ‘actief zijn in verenigingen en stichtingen’. 
Naast mijn werk ben ik actief geweest en nog actief in allerlei verbanden waar ik bezig was 
met de controle op de financiën. Er was ook een werkkring waar ik verantwoordelijk was 
voor de financiën, inclusief het begroten, mede opstellen van jaarrekeningen (balans, 
baten/lasten) enzovoort. Ik wil dus graag bijdragen in de rol van penningmeester en zie het 
dan ook als mijn taak mede de fondsenwerving vorm te geven. 
 
Als vrijwilliger zijn te noemen: 
- 4 jaar algemeen bestuur Stichting JASON 
- 3 jaar algemeen bestuur Stichting UNESCO Centrum Nederland 
- 2 jaar lid MR bassischool Bommelstein 
- 2 jaar bestuurslid Stichting Jeugdland Hoofddorp en Stichting Jeugdland Nieuw-Vennep 
- 4 jaar secretaris VVE (thans) 
- sinds kort lid MR voortgezet onderwijs Maris College 
 
Als werkkring: 
- 4 jaar leidinggevende Stichting UNESCO Centrum 


